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Spørgsmål nr. 524 (Alm. del) fra Folketingets Social-, Indenrigs- og 

Børneudvalg: 

 

”Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt det er vanskeligt for 
Statsforvaltningen at rekruttere og fastholde det nødvendige an-
tal faste værger.” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen indhentet bidrag fra Statsfor-

valtningen, der har oplyst følgende:  

 

”Siden ordningens indførelse i 1997 har det ikke været vanske-
ligt at rekruttere og fastholde det nødvendige antal faste værger. 
Således er en del af de faste værger, som blev antaget i 1997, 
fortsat antagne og aktive. En anden del er fortsat antagne, men 
faldet for 70 års grænsen, hvorfor de ikke længere får tildelt nye 
værgemål.” 

 

 


